
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 201
Ministeren bedes kommentere på sagen om udlejningsejendommen på Kron-
borggade 18, som er solgt til andelsboliger, og forholde sig til, om det er rime-
ligt, at prisen for en andelsbolig på Kronborggade 18 ligger dobbelt så højt
som gennemsnitsprisen for andelsboliger i området, og hvorvidt ministeren
mener, det foreneligt med andelsboligtanken? Der henvises til ”Ny fidus sæl-
ger andelsboliger til høje priser” dr. dk den 31. oktober 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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